
MR vergadering 22 mei 2023 

Aanwezig: Angela, Jeroen, Marjolein, Marije, Martin, Rianne, Rosalie, Renate, Peter, Dirk plus Sven en 

Stephanie namens de oudervereniging (OV).  

1. Notulen vorige vergadering. Geen opmerkingen. 

2. Oudervereniging.  

a. Peter vertelt over het voorstel vanuit de KSU waarbij er een gemeenschappelijke 

vrijwillige ouderbijdrage voor de gehele KSU komt van E 75,- per kind. Dit betekent 

dat de KSU de ouderbijdrage int waarna dit in een gezamenlijke door de KSU 

beheerde pot gaat en verdeeld wordt over alle scholen en uiteindelijk ieder kind een 

gelijk bedrag krijgt. Indien er geen E 75,- per kind binnengekomen is bij een school, 

dan legt de KSU het verschil bij. Deze E 75 per kind komt in plaats van de huidige 

vrijwillige ouderbijdrage van E 45 plus het  groep 8 kampgeld wat nu E 95,-  per kind 

is. Idee hierachter is dat het gelijke kansen voor ieder kind geeft, uitgaand van een 

solidariteitsprincipe. De besluitvorming binnen de KSU is nog niet afgerond en het is 

onduidelijk of het al in zal gaan met ingang van komend schooljaar. Jeroen zal contact 

opnemen met de GMR over dit punt. Tevens wordt er op landelijk niveau over 

nagedacht om de vrijwillige ouderbijdrage te laten verdwijnen. Er zijn zorgen vanuit 

de MR in welke mate ouders bereid zijn om extra te betalen als ze dit bedrag niet 

direct op hun eigen school terug zien. Ook vraagt de MR zich af hoe een centrale 

inning gaat.  MR en OV denken met het bedrag van E 75,- voor De Spits uit te komen 

qua de kosten (merendeel van de kosten zit in schoolreisje). OV geeft aan dat maar 

60% van ouders dit jaar de ouderbijdrage betaald heeft, wat minder is dan de jaren 

ervoor. Wat een kans voor De Spits kan zijn, is dat al inning niet meer gedaan hoeft 

door OV, wat de lasten van de OV vermindert.  

b. Het groep 8 kamp kan eigenlijk niet meer betaald worden van de E95,- per kind. 

Daarom werd de vorige mr vergadering geopperd om het kamp wellicht in te korten. 

Besloten wordt nu om de kampbijdrage toch op E 95,- per kind te houden en het 

kamp niet in te korten. Groep 8 zoekt nog een goed doel. Plan wordt gevat om 

voortaan als goed doel ‘het komende groep 8 kamp’ te financieren. 

c. De OV stelt voor om de vrijwillige ouderbijdrage voor het komend schooljaar (als de 

centrale KSU ouderbijdrage het komend schooljaar nog niet wordt ingevoerd) 

ongewijzigd te laten op E 45,- per kind. De MR gaat hiermee akkoord. 

d. Een belangrijke taak van de OV is het  innen van ouderbijdrage en verantwoorden van 

de financiën. Omdat er momenteel niet voldoende aanwas is van mensen die een 

bestuurlijke rol binnen de OV willen vervullen, wordt aan Peter gevraagd of de Spits 

de inning van de ouderbijdrage niet kan overnemen van de OV. Peter geeft aan 

hiertoe bereid te zijn vanaf het komend schooljaar (als de centrale KSU ouderbijdrage 

het komend schooljaar nog niet wordt ingevoerd). 

e.  Er wordt gesproken over opheffen OV en taken bij de klassenouders neer te leggen. 

Er zijn nog geen nieuwe ouders gevonden die het bestuur van de OV willen doen. 

Andere optie is om de OV te veranderen in een commissie als er geen financiële kant 

meer is. Dit maakt het wellicht makkelijker om ouders aan te haken. Voor losse 

projecten zijn wel ouders te vinden. Al discussiërend wordt geconcludeerd dat er 

meer verantwoordelijkheid naar de klas(-senouder) moet gaan. Idee is om ‘kleine 

taken’ bij de klassen neer te leggen. Denk aan versieren voor sinterklaas, kerst, 

pasen, koningsdag en ramadan. Ook moet de cohesie binnen de klassen meer 

worden. Klassenavond kan daar aan bijdragen. Conclusie: komend schooljaar is 



vermoedelijk het laatste jaar van de oudervereniging in de huidige vorm. Dit moet 

juridisch worden afgewikkeld en kost tijd. Komend schooljaar moeten ook ideeën van 

Dirk worden uitgewerkt, bijvoorbeeld door 2 klassen verantwoordelijk te maken voor 

een taak in het schooljaar (bijv. organiseer kerstdiner en versiering). De OV zal dit 

verder oppakken. 

3. Samenstelling MR. Er hebben 4 HB ouders gereageerd en nog geen ouders van regulier 

onderwijs. Poster wordt overmorgen opgehangen. Als er geen andere reactie is, dan zullen er 

2 HB ouders in de MR komen. Jeroen neemt na de 28e contact op met de mensen die 

gereageerd hebben. Kijken of ze alle 4 nog interesse hebben. Als ze alle 4 willen, dan moeten 

er verkiezingen komen in de maand juni. 

4. Mededelingen Peter en HB: voldoende personeel voor komend jaar. Er is groen licht voor de 

‘twice exceptional’ kinderen van de Belle v Zuylen op bestuurlijk niveau. De stichting heeft 

het financieel rond en verbouwing gaat starten. MR heeft instemmingsrecht bij deze 

constructie. MR wil het rapport  graag inzien. Wordt komende vergadering geagendeerd. 

5. Doorstroomtoets: eindtoets van groep 8 gaat veranderen (rijksoverheid.nl). Dit wordt 

vervangen door een doorstroomtoets. Eind groep 7 komt er een ‘kijkrichting’. Begin groep 8 

(november) wordt dan de Cito begin 8 afgenomen. De oorspronkelijke Midden-toets in 

februari komt te vervallen. Half januari volgt dan het voorlopig advies. Dit om de 

kansengelijkheid te bevorderen. Begin februari volgt de doorstroomtoets. De uitslag van deze 

toets volgt uiterlijk medio maart en dan volgt het definitief advies. De leerkrachten van groep 

8 gaan in een overleg met VO dit binnenkort aankaarten: hoe gaat VO met dit latere advies 

om? Kinderen en ouders gaan nu bijvoorbeeld vanaf groep 7 al naar kijkdagen. Dat is dan niet 

meer mogelijk. Renate geeft aan dat deze verandering heel goed naar de ouders 

gecommuniceerd moet worden. 

6. Concept schoolgids: opmerkingen zijn zoveel mogelijk verwerkt. Er moeten nog een aantal 

gegevens vanuit centraal binnenkomen die verwerkt moeten worden. 

7. Schooluren: komend schooljaar is er een latere schoolvakantie, waardoor er meer ruimte is 

voor studiedagen. MR moet kijken of wij akkoord zijn met voorgestelde dagen. Actie voor 

allen: binnen 2 weken reactie. 


